
ГРОМАДСЬКА ПРИЙМАЛЬНЯ В РЕГІОНІ 

Всі проблеми мають бути 
вирішені 
Мешканці Славутича знають, що кожного четверга вони мо-
жуть прийти на особистий прийом дс^депутата Київської 
обласної ради, першого заступника міського голови Володи-
мира Костянтиновича ЖИГАЛЛО. На один із таких прийомів 
завітали й представники редакції журналу «Київщина», 
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- Володимире Костянтинови-
чу, мешканці Славутича вже третє 
скликання підряд довіряють Вам 
представляти їхні інтереси в Ки-
ївській обласній раді. Як Вам вда-
ється виправдати цю довіру? 

- Чесною щоденною роботою і 
відкритим спілкуванням. До мене 
на прийом щоразу приходить 12-15 
чоловік. У кожного з них свої про-
блеми, і вони сподіваються на їхнє 
вирішення з моєю допомогою. Я не 
маю права знехтувати довірою сла-
вутичан. 

- Які звернення є найбільш 
проблемними? 

- Найскладнішим є прохання за-
безпечити житлом чи роботою. 

- У Славутичі існує проблема 
безробіття? 

- На сьогоднішній день ситуація 
з безробіттям у місті ще контрольо-
вана, але може вийти з-під контролю 
після закінчення реалізації міжна-
родних проектів в зоні ЧАЕС. 

- Але ж відомо, що була про-
блема працевлаштування колиш-
ніх працівників ЧАЕС? 

- Так, після прийняття рішення 
про закриття ЧАЕС було значно ско-
рочено її персонал. Із 10000 працю-
ючих на атомній залишилося трохи 
більше 3000. Тоді нам вдалося впо-
ратися з цією ситуацією завдяки по-
тужному розвитку підприємництва 
у Славутичі, а також відкриттю кіль-
кох промислових підприємств, се-
ред яких відокремлений підрозділ 
ВП «Атомремонтсервіс» - ДП НАЕК 
«Енергоатом», TOB «Кронпак» і TOB 
«Компанія «Вітава». Тому сьогодні рі-
вень безробіття не перевищує 2%. Це 
доволі непоганий показник, але рано 
заспокоюватися, оскільки на нас че-
кає масове скорочення працівників 
ЧАЕС у зв'язку з її повним закриттям. 

На звернення громадян, які про-
сять допомогти працевлаштуватися, 
намагаємося реагувати вчасно і мак-
симально позитивно. Шукаємо аль-
тернативу, яка задовольнила б потре-
би і роботодавців, і громадян. 

- А як щодо забезпечення жит-
лом? 

- Це набагато складніше питання. 
Вільних квартир у місті немає. Більше 
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того, на черзі стоїть 1000 сімей, з них 
- 240 працівників ЧАЕС. Ми виступи-
ли з ініціативою підтримки та реалі-
зації проекту доступного житла, але 
це питання залишається відкритим. 
Як варіант, розглядається можливість 
переобладнання приміщень, які пе-
ребувають на балансі міської ради, 
під житловий фонд. Але це також 
вимагає і часу, і коштів. Розроблено 
новий генеральний план міста, який 
передбачає будівництво кількох жит-
лових кварталів. Він уже затвердже-
ний Київоблрадою, але Чернігівська 
обласна рада та ради районів, що ме-
жують із Славутичем, поки що не при-
йняли відповідного рішення. А люди 
звертаються і просять вирішити їхнє 
квартирне питання. Навіть сьогодні з 
цим питанням на прийом приходила 
вихователь ДНЗ №6 Семендяй Ната-
лія Миколаївна. 

- Ще з якими питаннями звер-
таються мешканці Славутича? 

- Звертаються з проханням нада-
ти матеріальну допомогу на оздоров-
лення, виділити кошти на проведен-
ня хірургічної операції, підтримати 
інвалідів, постраждалих від аварії на 
ЧАЕС, ветеранів Великої Вітчизняної 
війни. Всі ці проблеми намагаємося 
вирішити. За потреби звертаємося 
за підтримкою до міжнародних про-
ектів, учасниками яких є Славутич. 
Особлива увага - інвалідам Чорноби-
ля та ветеранам ВВВ. Частий гість на 
прийомі - Сівер Іван Афанасійович, 
голова міської ради ветеранів Вели-
кої Вітчизняної війни. 

Загалом проблеми у нашому місті 
є, як і в будь-якому населеному пунк-
ті, але їх ми вирішуємо не поодинці, 
а однією командою разом із міським 
головою та депутатами міської ради. 
Сподіваюся, так буде й надалі. 

Іванна БИСТРИЦЬКА 
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